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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:711 Nationellt godkänd idrottsutbildning

Den 19 november rapporterar SR:s Radiosporten om de föreslagna 
neddragningarna av antalet utbildningsplatser på idrottsgymnasierna. Bland 
annat citeras utbildningsminister Anna Ekström på följande sätt ”färre platser 
leder inte till hårdare selektering”.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till utbildningsminister 
Anna Ekström:

 

Vad menar ministern med sitt uttalande om att "färre platser leder inte till 
hårdare selektering" och avser ministern att agera med anledning av förslaget 
om nedskärning av antalet platser?

………………………………………

Lars Püss (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-26
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00


